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 ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГРАД РУДОЗЕМ, ОБЛАСТ СМОЛЯН      
 тел: 0306/99214; факс: 0306/99141; e-mail: obsrud@abv.bg;  

obs@rudozem.bg 

 

 

П Р О Т О К О Л   № 48                                                                                              

 

 

На 30.12.2022 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя четиридесет и 

осмото редовно заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир Янков.  

Съгласно присъствения списък: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ПРИСЪСТВА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ПРИСЪСТВА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ПРИСЪСТВА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ПРИСЪСТВА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ПРИСЪСТВА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ПРИСЪСТВА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ОТСЪСТВА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ОТСЪСТВА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ПРИСЪСТВА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ПРИСЪСТВА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ПРИСЪСТВА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ПРИСЪСТВА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ПРИСЪСТВА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ОТСЪСТВА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ПРИСЪСТВА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ПРИСЪСТВА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ОТСЪСТВА  

mailto:obsrud@abv.bg
mailto:obs@rudozem.bg
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Д-р Янков: „Уважаеми колеги, добре дошли на всички! По присъствен списък сме 

четиридесет общински съветници. /правилният общ брой на общинските съветници е 13. 

В протокола д-р Янков съобщава на всякъде, че е 14, но той ще бъде отразен правилно 

13/   

Кворум имаме, затова и на основание по чл.25 от ЗМСМА и чл.64 и чл.65, ал. 1 от 

нашия правилник, откривам днешното редовно заседание на Общински съвет – град 

Рудозем. По предварително изпратеният Ви дневен ред се състои от 9 точки. Толкова са и 

точките, разглеждани на комисии. Давам думата по дневния ред ще имаме ли коментари и 

предложения, колеги? Преминаваме в режим на гласуване, който е съгласен с така 

предложения дневен ред да стане и дневен ред на днешното заседание, моля да гласува с 

вдигане на ръка! 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Д-р Янков: „ с 14 „за“ Дневният ред е приет.  

 

Заседанието се проведе при следния:  

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

       1. Изграждане на изкуствени неравности на път II - 86 Смолян-Търън - Средногорци- 

Рудозем- граница Гърция, поставяне на пешеходни пътеки тип "Зебра" и изграждане на 

тротоари в кв. „Койнарци" до гр. Рудозем от км.129+476 до км 

130+800. /Вх.№219/23.12.2022 г./ 

Докл.: Група съветници на МК   

2. Приемане на „Програма за управление на отпадъците, с период на действие 2021 г. – 

2028 г../Вх.№ 117/23.06.2022 г./ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем  

 

3.  Учредяване право на строеж на гараж в имот с идентификатор 63207.501.134  

/Вх.№ 211/12.12.2022 г./ 

 Докл.: Кмет на Община Рудозем  

4. Отстъпване право на строеж на съществуващи сгради, построени в общински имот 

с идентификатор 63207.501.48, за който е отреден УПИ ІV, кв.33 по плана на гр. 

Рудозем за поставяне на фотоволтаична инсталация /Вх.№212/12.12.2022 г./ 

  

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

    5.  Допълнение на Годишната програма за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост в Община Рудозем за 2022 г.  /Вх.№ /28.11.2022 г./      

  

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

   6. Актуализация на Бюджет 2022г. към 23.12.2022г.. /Вх.№224/23.12.2022 г./ 

      

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1723
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1723
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1723
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1723
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-133%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%93%D1%80%D0%B8%D0%B6%D0%B0%20%D0%B2%20%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0.pdf
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-133%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%93%D1%80%D0%B8%D0%B6%D0%B0%20%D0%B2%20%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0.pdf
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-134%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%A3%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%20%D0%BD%D0%B0%20%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%20%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82.pdf
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-134%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%A3%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%20%D0%BD%D0%B0%20%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%20%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82.pdf
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-134%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%A3%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%20%D0%BD%D0%B0%20%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%20%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/46/5.%20Dokladna%20205%2025-00-135%20%D0%94%D0%9E%D0%9A%D0%9B%D0%90%D0%94%D0%9D%D0%90%20%D0%A7%D0%95%D0%9F%D0%98%D0%9D%D0%A6%D0%98.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/46/5.%20Dokladna%20205%2025-00-135%20%D0%94%D0%9E%D0%9A%D0%9B%D0%90%D0%94%D0%9D%D0%90%20%D0%A7%D0%95%D0%9F%D0%98%D0%9D%D0%A6%D0%98.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/46/5.%20Dokladna%20205%2025-00-135%20%D0%94%D0%9E%D0%9A%D0%9B%D0%90%D0%94%D0%9D%D0%90%20%D0%A7%D0%95%D0%9F%D0%98%D0%9D%D0%A6%D0%98.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/46/5.%20Dokladna%20205%2025-00-135%20%D0%94%D0%9E%D0%9A%D0%9B%D0%90%D0%94%D0%9D%D0%90%20%D0%A7%D0%95%D0%9F%D0%98%D0%9D%D0%A6%D0%98.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/46/6.%20Dokladna%20206%2025-00-136%20%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0%20%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B2.%20%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%20%D0%96%D0%B0%D1%80%20%D0%B5%D0%BE%D0%BE%D0%B4%20(1).pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/46/6.%20Dokladna%20206%2025-00-136%20%D0%94%D0%BE%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0%20%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B2.%20%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%20%D0%96%D0%B0%D1%80%20%D0%B5%D0%BE%D0%BE%D0%B4%20(1).pdf
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1728
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1728
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-137%20%D0%94okladna%20%D0%B8%D0%B7%D0%BC.%20na%20PUP%20%D1%81.%20%D0%95%D0%BB%D1%85%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%86%2C%20%D0%BA%D0%B2.13%20%D0%B8%2015%202022.pdf
http://rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/47/25-00-137%20%D0%94okladna%20%D0%B8%D0%B7%D0%BC.%20na%20PUP%20%D1%81.%20%D0%95%D0%BB%D1%85%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%86%2C%20%D0%BA%D0%B2.13%20%D0%B8%2015%202022.pdf
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7. Одобряване на План-сметка и определяне на размера на таксата за битови отпадъци 

за 2023 година /Вх. №225/29.12.2022 г/ 

  

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

8. Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на територията на община 

Рудозем. /Вх. № 226/29.12.2022 г./ 

 

 Докл.: Кмет на Община Рудозем 

 

 
9. Кандидатстване на Община Рудозем с проектно предложение „Грижа в дома в 

Община Рудозем“ по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ BG05SFPR002-2.001 "Грижа в дома" по Програма "Развитие на човешките 

ресурси" 2021-2027./Вх. №227/29.12.2022 г/ 

Докл.: Кмет на Община Рудозем 

Д-р Янков: „Преди да пристъпим към неговото изпълнение, да гласуваме участието 

на гости на днешното заседание да вземат отношение към докладните. Който е съгласен 

да гласува с вдигане на ръка! 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Д-р Янков: „ с 14 „За“ се приема..  

 

 

По първа точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Точка първа от днешния дневен ред разглеждаме, колеги. Това е 

докладната, която миналият път беше оставена без гласуване. Тя влиза като първа точка 

на днешното заседание, именно: Изграждане на изкуствени неравности на път II-86  

Самата докладна е разглеждана в Комисията по „Бюджет и финанси“, както и в 

„Здравеопазване и образование“. Т.е. Извинявам се! „Бюджет и финанси“ не са я  

разглеждали. Комисия по „Здравеопазване, култура, социални дейности“ са я 

разглеждали. Имаме положително становище от комисията. Не са отбелязани въпроси. 

Колеги, ще имаме ли отношение да докладната. Предложения? 

Г-н Малеков, заповядайте! 

Г-н Диан Малеков -  зам. председател на Общински съвет-Рудозем – направи 

предложение: “Благодаря г-н председател! Уважаеми г-н председател, уважаеми г-н 

кмете, уважаеми зам. кмет, уважаеми колеги, уважаеми гости, тъй като миналият път 

дебатирахме доста по точката. Колегите от вносителите са направили някои корекции, но 

за мен, мисля че или не са разбрали най-важното, което е в решенията предлагам да се 

направят промени в решенията, както са ги предложили: 

I. Възлага на Кмета на Община Рудозем да инициира предприемане на мерки за 

обезопасяване на път II-86 в участък кв. „Койнарци" до центъра на град Рудозем – тук 

според мен трябва да бъде до края на улица „Кап. Петко Войвода“. Или това, което е в 

обхвата на целия град II-86.  

И другото, което е: 

http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1758
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1758
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1757
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1757
http://www.rudozem.bg/inc/service/service-download-file.php?fid=1757
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/48/9.Dokladna%20%D0%98%D0%B7%D1%85.%20%E2%84%96%2025-00-150%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%93%D1%80%D0%B8%D0%B6%D0%B0%20%D0%B2%20%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/48/9.Dokladna%20%D0%98%D0%B7%D1%85.%20%E2%84%96%2025-00-150%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%93%D1%80%D0%B8%D0%B6%D0%B0%20%D0%B2%20%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/48/9.Dokladna%20%D0%98%D0%B7%D1%85.%20%E2%84%96%2025-00-150%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%93%D1%80%D0%B8%D0%B6%D0%B0%20%D0%B2%20%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0.pdf
http://www.rudozem.bg/assets/obs/%D1%81%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8/%D0%9C%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%82%202019-2023/2022/48/9.Dokladna%20%D0%98%D0%B7%D1%85.%20%E2%84%96%2025-00-150%20%D0%94%D0%97%20%D0%BF%D0%BE%20%D0%A0%D0%A7%D0%A0-%D0%93%D1%80%D0%B8%D0%B6%D0%B0%20%D0%B2%20%D0%B4%D0%BE%D0%BC%D0%B0.pdf
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П. ……да бъдат предприети мерки по проектиране и изграждане на тротоари по 

пътното платно свързващо улица „Койнарци" с центъра – Те тъй или иначе до „Хан 

Аспарух са изградени. Отново да стане до края на улица „Кап. Петко Войвода“. Просто да 

обхване целия, цялото населено място.  
Д-р Янков: „Благодаря! Други колеги ще имаме ли по докладната? Д-р Хутева, 

заповядайте!“ 

Д-р Незиха Хутева – председател на МКЗНС /БСП за БЪЛГАРИЯ/ - каза: „Благодаря, г-

н председател! За мен няма проблем дори да обхване целия град, макар че има 

съществуващи тротоари, но както каза г-н Малеков там, където няма нека да бъдат 

проектирани и изградени.“ 

Д-р Янков: „Добре! Благодаря, Ви! Други колеги? Г-н Малеков, заповядайте!“ 

Г-н Малеков: „Те съществуващи тротоари има в участъка от „Койнарци“ до центъра. 

Ние говорим да се предприемат мерки, където няма да се изграждат или каквото е 

необходимо.“ 

Д-р Янков: „Добре! Разбрах, Ви! Други колеги ще имаме ли по докладната? 

Перифразирайте, г-н Малеков, в участъка кв. „Койнарци“ до ….“ 

Г-н Малеков уточни: „В точка  I да стане: в участъка кв. „Койнарци" до края на 

улица „Капитан Петко Войвода“. Или тъй наречената „Седма“ улица. 

Във втора точка – второ П, което е да се чете: от улица „Койнарци" с края на улица 

„Капитан Петко Войвода“, а не с центъра. 
Д-р Янков: „Добре! Колеги, да гласуваме първо или анблок да гласуваме цялото 

предложение?“ 

Д-р Пехливанов предложи: „Цялото“ 

Д-р Янков: „Добре! Уважаеми колеги, преминаваме към, ако нямаме други уточняващи 

въпроси по докладната? В режим на поименно гласуване с така направените корекции от страна 

на г-н Малеков в решенията. Там, където е записано до центъра на града да четем „до края 

на улица „Кап. Петко Войвода“ и във второ II улица „Койнарци“ свързваща с края отново 

на улица „Капитан Петко Войвода“: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 
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  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13 

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Д-р Янков: „Благодаря Ви колеги! С 14 „За“ точка първа се приема.  

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 425 

 
Относно: Изграждане на изкуствени неравности на път II-86 Смолян-Търън — 

Средногорци- Рудозем- граница Гърция, поставяне на пешеходни пътеки mип "Зебра" и 

изграждане на тротоари в кв. „Койнарци" до гр. Рудозем от км.129+476 до км 130+800 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

219/23.12.2022 г., предложена от Група общински съветници на МКЗНС /БСП за 

БЪЛГАРИЯ/  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

I. Възлага на Кмета на Община Рудозем да инициира предприемане на мерки за 

обезопасяване на път II-86 в участък кв. „Койнарци" до края на улица „Капитан Петко 

Войвода“ общ. Рудозем, поради риска за живота и здравето на гражданите, които живеят в 

съответния участък. 

П. Възлага на Община Рудозем да бъдат предприети мерки по проектиране и 

изграждане на тротоари по пътното платно свързващо улица „Койнарци" с края на улица 

„Капитан Петко Войвода“ 

 

 

   

 

По втора точка от дневния ред   

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка втора от днешното заседание - Приемане на 

„Програма за управление на отпадъци“ . Периода е 21-28 година. Самата докладна е 

разглеждана този път в Комисия по „Бюджет и финанси“. Имаме положително становище 

за приемане на докланата. Няма отбелязани въпроси. Ще имаме ли колеги по докладната? 

Д-р Хутева, заповядайте!“ 

Д-р Хутева: „Благодаря Ви, г-н председател! Само отношение по докладната. Радвам 

се, че приемаме такава Програма за управление на отпадъците за този период! Изчетох я 

доста подробно. Виждате, че на всеки от Вас съм раздала брошурка. Аз също се 

занимавам с такива проекти и мисля, че свършихме не малко работа от септември месец 

насам. Да запознаем населението на село Чепинци и Община Рудозем точно за разделното 

събиране. И доста хора наистина се интересуват и от разделно събиране, и искат нали 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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колкото се може да оползотворяват отпадъка, така че наистина се радвам за това нещо – 

че можем да приемем тази програма!“ 

Д-р Янков: „Добре! Благодаря Ви! Кмета иска думата, заповядайте, г-н кмете!“ 

Д-р Пехливанов:“ Уважаеми, г-н Председател, дами и господа общински съветници, 

само да вметна, че това, което имахме като ангажимент от страна на Общинска 

администрация е изпълнено на 100% в заложените за тази година за закупуване 

контейнери нови – са доставени и са по населените места. Така, че вече имаме доста по-

големи възможности да използваме оставащите броя стари контейнери, така че да 

подобрим още повече системата за сметосъбиране. Да има достатъчно съдове за да не се 

използват съдовете за разделно събиране, за общ отпадък. От тука на сетне е въпрос на 

култура на населението и на информираност да вървим в така по-сериозен темп на 

разделяне на отпадъците. Което ще ни даде възможности доста сериозни и финансови в 

бъдеще време. Благодаря! Мисля, че достатъчно на дълго и на широко я обсъждахме и 

изяснихме във възникнали въпроси в хода на обсъжданията в комисиите. Благодаря!“ 

Д-р Янков: „И аз благодаря! Колеги? Ще имаме ли въпроси допълнителни към 

докладната? Преминаваме в режим на поименно гласуване с така направеното 

проектопредложение за решение - Общински съвет – Рудозем приема: „ Програма за 

управление на отпадъците, с период на действие 2021 г. – 2028 г.":    

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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   Гласували: 13 

   За: 13  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! С 14 „За“  точка втора се приета. 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 426 

 
Относно: Приемане на „Програма за управление на отпадъците, с период на действие 

2021 г. – 2028 г. " 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

117/23.06.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21 ал.1 т.12 от ЗМСМА и чл. 52, ал.1 от Закона за 

управление на отпадъците 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет – Рудозем приема: 

 

„ Програма за управление на отпадъците, с период на действие 2021 г. – 2028 г." 

 

 
 

По трета точка от дневния ред   

 

Д-р Янков: „Точка трета от днешното заседание. Учредяване право на строеж на 

гараж . „Икономическа комисия“ дава положително становище за докладната. И 

Комисията по „Здравеопазване и образование“ също. Не съобщавам нищо за Комисията 

по „ТСУ“, тъй като те са нямали заседание.  Колеги, ще имаме ли въпроси по докладната? 

Не виждам.  В режим на поименно гласуване с така направените три проектопредложения  

по точка трета да станат решения: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! С 14 „За“  точка трета се приета. 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  №  427 

 
Относно: Учредяване право на строеж на гараж в имот с идентификатор 

63207.501.134 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

211/12.12.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.37, ал.1 от ЗОС и чл.43, ал.1от 

НПУРОИ  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет приема оценката на лицензирания оценител. 

2. Да се извърши разпореждане чрез публичен търг с тайно наддаване с недвижим 

имот – частна общинска собственост чрез учредяване право на строеж както следва: 

 

 
N 

по 

Ред 
 

Населено 

Място/ гр./с. / 
Кв.,УПИ 

Петно 
 

Площ 

/кв. м/ 
 

Минимална 

тръжна цена 

/лв./ 
 

1. гр. Рудозем 
Имот с идентификатор 

63207.501.134 - УПИ VІ кв. 24 п.13 
24,00 800,00 

 

3. Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за отстъпване право на 

строеж върху общинския имот чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на Глава VІ 

от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на 

Общински съвет – Рудозем в съответствие с условията по т.2. 

 

 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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По четвърта точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Точка четвърта от днешното заседание - Отстъпване право на 

строеж . Докладната е разглеждана в Комисията по „Бюджет и финанси“  с  положително 

становище. Само тя я гледала. Въпроси ще имаме ли към докладната? Г-н Трифонов, 

заповядайте!“ 

Г-н Стоян Трифонов – член на МКЗНС /БСП за БЪЛГАРИЯ/ - каза: «Г-н 

Председател, г-н Кмете, колеги, г-н Заместник кмет, искам да си дам отвод, поради 

евентуален конфликт на интереси.“ 

Д-р Янков: „Добре! Благодаря! Други колеги? Уважаеми колеги, ще преминем в 

режим на поименно гласуване с така направените три проектопредложения по точка 

четвърта да станат решения:  

 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 12 

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

   Не гласувал: 1 

Благодаря Ви, колеги! С 14 „За“ точка четвърта се приема. 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ НЕ ГЛАСУВАЛ 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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Р Е Ш Е Н И Е  №  428 

 
Относно: Отстъпване право на строеж на съществуващи сгради, построени в 

общински имот с идентификатор 63207.501.48, за който е отреден УПИ ІV, кв.33 по 

плана на гр. Рудозем за поставяне на фотоволтаична инсталация 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

212/12.12.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.8, чл.37, ал.4 т.4, чл.41 ал.2 от Закона за общинска 

собственост и чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА 

 След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Учредява на ЛИДЕРКАР 3000 ООД , право на строеж с площ 240 м2 върху сгради с 

идентификатор 63207.501.48.1 и 63207.501.48.2 построени в общински имот-частна 

общинска собственост с идентификатор 63207.501.48, за който е отреден УПИ ІV, кв.33 по 

ПУП на гр. Рудозем и е съставен Акт № 703/07.08.2020 г. за частна общинска собственост. 

 

2.Общински съвет Рудозем приема изготвената експертна оценката за отстъпване право 

на строеж с площ на 240 м2 в размер на 2300,00 лв. на ЛИДЕРКАР 3000 ООД. 

 

3.Общински съвет Рудозем упълномощава кмета на община Рудозем да издаде заповед, 

в която да бъдат описани всички дължими суми /разноски, данъци и такси/ по 

разпоредителната сделка за учредяване право на строеж върху имота по т.1 от настоящото 

решение и сключи договор за учредяване право на строеж.   

    

 

 

 

По пета точка от дневния ред 

 

 

Д-р Янков: “Точка пета от днешното заседание -  Допълнение на Годишната 

програма с включени към нея тези две предходни точки, които гласувахме трета и 

четвърта. Мисля, че няма да имаме коментар по самата пета точка. И все пак колеги? 

Кмета иска думата. Заповядайте, г-н Кмете!“ 

Д-р Пехливанов коментира: „Току що забелязвам нещо, г-н Председател. 

Благодаря Ви за дадената дума. В докладната по точка трета е записана площ 24 кв. м., а в 

Годишната програма е записана 27 . Петното е ясно. По Кадастралната карта няма как да 

се промени. Те са изградени гаражи от двете страни. Предлагам г-н Председател, да Ви 

оторизира Общинския съвет това уточнение да бъде направено и в решението да бъде 

записано вярното число. 

В докладната пише 24 кв., в Програмата е записано 27. Техническа грешка , но 

просто днеска в 13:00 часа пуснах колегите от администрацията малко по-рано да си 

ходят и да се подготвят за празниците. Нямаше какво да правят тъй или иначе. И не мога в 

момента да погледнем със сигурност квадратурата на петното.“ 

Д-р Янков попита: „Да бъде отразена в самото решение?“ 

Д-р Пехливанов му отговори: „Да бъде отразено вярно в решението. Което е 

вярното. Извинявам се за допусната грешка! Сега я видях.“ 

Д-р Янков: „Тъй като са пред мен, колеги, в трета точка, която приехме, уважаеми 

колеги, самата площ на правото на строеж е отбелязано 24 кв., а в Годишната програма, 

която приемаме пише 27. Не знаем кое е вяната, но ще приемем т.е. решението по точка 
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пета ако бъде прието да приемем Годишната програма да отбележим само, че ще приемем 

цифрата, която е вярна. Ако е 27 ще остане 27 и в трета точка. Ако е 24 – тука в пета ще 

бъде поправено на 24. Ако някой още не е разбрал за какво говорим, колеги. Тъй като аз 

виждам пред мен докладната за това някой може още някой да не е разбрал. 

Уважаеми колеги, преминаваме в режим на поименно гласуване с предложенията 

по точка пета да станат решения като уточнението, че площта разминаването, което се 

получава в точка трета и в Годишния план, т.е. 24 на 27, по-късно да бъде записана 

вярната, която е. Площта, която реално продаваме: 

 

 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13 

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

     Д-р Янков: „Благодаря Ви колеги, с 14 „За“ точка пета се приема. 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 429  

 

Относно: Допълнение на Годишната програма за управление и разпореждане с 

имоти-общинска собственост в Община Рудозем за 2022 г. 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

223/23.12.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация във връзка с чл.8 ал.9 от ЗОС 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 
 

Общински съвет - Рудозем актуализира Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти-общинска собственост в община Рудозем за 2022 г. както следва: 

 

1.В ТОЧКА ІІІ, БУКВА В УПИ, В КОИТО ОБЩИНАТА ИМА НАМЕРЕНИЕ ДА УЧРЕДИ 

ВЕЩНИ ПРАВА СЕ ДОБАВЯ : 

 

N по 

Ред 

Местонахождение 

на имота 

Площ 

м2 
 

1. 
Имот с идентификатор 63207.501.131, за който е отреден 

УПИ VІ, кв.24, п.13 по плана на гр. Рудозем 
24 

2. 

 

Имот с идентификатор 63207.501.488, за който е отреден 

УПИ ІV- автосервиз, автоработилница, услуги и пункт за 

технически прегледи, кв.33 по плана на гр. Рудозем 

240 

 

 

 

По шеста точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Точка шеста – Актуализация на бюджет 2022 г . Самата докладна е 

разглеждана в Комисията по „Бюджет и финанси“ -  положително е  становище на 

комисията за приемане на докладната. Нямаме отбелязани въпроси. Колеги, имате думата 

по докладната. Д-р Хутева.“ 

Д-р Хутева: „Аз нямам въпрос, но за не знам кой път вече отправям тази бележка, 

че тези таблици екселски трябва да се качват доста по-рано. А ние получихме тази 

таблица с цифрите в последната минута, дето се вика, на 29-ти са качени приложенията. 

Не знам от какво зависи и защо така се случва всеки път, но за пореден път я отправям 

тази бележка.“ 

Д-р Янков: „Добре! Благодаря Ви! Други колеги? Кмета поиска думата. 

Заповядайте, г-н Кмете!“ 

Д-р Пехливанов: „Колеги, аз ще си позволя да дам кратко разяснение – нещо, което 

го дадох миналата седмица по време на последната сесия след нея и след това на 

тържеството, Ви споменах, че оглед на това, че до 23-ти второстепенните разпоредители 

извършват плащания до 17:00 ч., а на нас ни е необходимо да вземем извлечение от 

банката на следващия работен ден, който тази година се случи 29-ти чак. Преди да вземем 

извлечението от банката и да разнесем по съответните сметки, не може да излезне тази 

таблица. Тези таблици. Това беше причината и аз Ви предупредих, даже конкретно и д-р 

Хутева мисля, че участва в този разговор, когато споменах, че щем-не щем този път ще 

разполагаме с един ден. Защото на 23-ти 17ч. беше в петък, а 29-ти беше вчера. Всичките 

останали дни бяха почивни и физически нямаше как да вземем извлечение от банката, за 

да разнесем по сметките.  
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Аз ще дам само на кратко за всички, които не са се запознали. Много кратко! Както 

виждате има две приложения. Едното е Актуализацията на Капиталовите. Другото е 

актуализацията на бюджета. И двете таблици основната част от промените идват от 

промените идват от Системата на образованието. В последните дни на годината се 

получиха доста целеви средства за Системата на образованието като за училищата, така и 

за детските градини. Част от средствата, които бяха възстановени на училищата по 

различни проекти, предвиждат закупуване на дълготрайни материални активни и те 

трябва да бъдат отразени в капиталовата програма на Общината и както виждате тука 

една огромна част се е появила – повече от една страница. Само на различните училища 

нещата, които те ще придобиват с единична стойност над 1000 лв. с ДДС. Това е едната 

причина. 

Втората причина е, че в издръжка особено детските градини също се направиха 

множество разплащания в последния момент. Поради предходно обяснените причини. 

Ние платихме над 150 000 лв. просрочени в детските градини на 23-ти. Всичкото това 

нещо системата е такава, че трябва да бъде разнесено след като се вземе извлечение от 

банката, кое се е осчетоводило и кое не.  

Това наложи на 29-ти вчера колегите са работили и на 26-ти и 27-ми , но не 

можехме да извадим тази таблица, без да разнесем банката. Това е причината за този път. 

Иначе сме се постарали в последните пъти да се опитваме да е поне пет дни, както е по 

Правилника за работа на Общински съвет. Но тука аз предварително Ви предупредих на 

тържеството, че ще се получи този момент. В самата Капиталова програма, там където е 

66-19 „Жилищно строителство, благоустройство и комунални услуги“. Третото сменяме 

наименованието, защото така се налага от гледна точка на предназначенията в имотите, в 

които се работи.  

Третото – двата паркинга на улица „Хан Аспарух“ и тротоарите. Третото подред – 

Рехабилитация на междублоково пространство на УПИ II – кв.32 - Паркинг в ПИ – така, 

така…само една секунда да погледна, трябва да стане – етап I – да се добави. Изпуснали 

сме го. А останалите неща, които са добавени в Капиталовата програма са средства за 

проектиране – не, че ги имаме в момента, но ги залагаме, защото това ще ни даде 

възможност да стартираме процедура проектиране за мултифункционална спортна зала 

към училището в с. Чепинци. И цялостна система за видеонаблюдение, която след 

разговор с полицията се налагат различни видове допълнения – дисплеи за наблюдение, 

рутери за рутиране на трафика и т.н. За да бъдат защитени камерите от външно 

посегателство и опция някой от вънка да проникне в системата и да наблюдава.  

Това са двете допълнителни неща, които сме предложили. И аз мисля, че тази 

година, въпреки че беше много тежка, все пак успяхме да се справим с бюджета на 

общината. Благодаря! И радващо е, че дойдоха доста пари за образованието в последната 

секунда!“ 

Д-р Янков: „Благодаря! Колеги? Не виждам. Да преминем в режим на поименно 

гласуване. Аз, г-н Кмете, не успях да отбележа Вашата корекция, която беше направена“ 

Д-р Пехливанов: „Просто трябва да се добави – Етап I – Аз ще го отбележа“ 

Д-р Янков: „С така направената корекция от страна на г-н Кмета в приложението, 

което изчете, преминаваме в режим на поименно гласуване с така направените 

проектопредложения по точка шеста :  
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13 

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

  Д-р Янков: „ Благодаря Ви, колеги! С 14 „За“ точка шеста се приема. 

 

Р Е Ш Е Н И Е №  430 

 

Относно: Актуализация на Бюджет 2022г. към 23.12.2022 г. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

224/23.12.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем –д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА и чл.124, ал.2 от ЗПФ и във връзка 

с чл.46 от Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за 

местните дейности за следващите три години, за съставяне, приемане и отчитане на 

бюджета на община Рудозем 

След проведено поименно гласуване 

 

 

РЕШИ: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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1. Приема плана и отчета на капиталовите разходи, съгласно Приложение № 1. 

 

2.  Приема актуализация на Бюджет 2022 г., съгласно Приложение № 2. 

 

 

По седма точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „ Точка седма от днешното заседание, колеги.  Одобряване на План-

сметка и определяне на размера на таксата за битови отпадъци. 

 Самата докладна, колеги, е разглеждана в Икономическа комисия с положително 

становище. Нямаме отбелязани въпроси в протокола. Ще имаме ли, колеги? Кмета иска 

думата – заповядайте, г-н Кмет!“ 

Д-р Пехливанов: „Само с едно изречение. Не променяме общият размер на таксата. 

Има вътрешни размествания в едни параграфи се увеличава за сметка на други. Отпадат 

разходите, които миналата година е имало т.е. тази изтичаща година е мало необходимост 

да се направят. За сметка на това се повишават разходи на други в следствие на проведени 

тръжни процедури т.н. Но общия размер на таксата „смет“ – таксата за „битови отпадъци“ 

се запазва, поне това е моето предложение. Благодаря!“ 

Д-р Янков: „И аз благодаря! Колеги? Не виждам, колеги, въпроси и уточняващи 

неща по докладната. Преди да преминем към гласуването, аз едно пожелание още към 

това, че не увеличаваме, което разбира се е добре, самият промил и парите, които ще се 

заплатят за услугата Такса „Смет“ от обществото. Една бележка и по контрола  по самото 

сметосъбиране. Аз лично бих желал ако е възможно местата около самите кошове след 

тяхното събиране така една идея да се обръща повече внимание. Тъй като „ок“ коша е 

изпразнен , но когато около него продължават да хвърчат хартийки и пластмаси – ефекта 

е, като че ли, така е и у усещането у хората за не добро сметосъбиране остава, така че едно 

пожелание към фирмата и към хората, които се занимават в тази част от Общинска 

администрация. Мястото около самите кошове да се обърне внимание около тяхната 

чистота.  

Благодаря Ви, колеги! В режим на поименно гласуване с направените 

проектопредложения по точка седма да станат решения: 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 
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  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13 

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги – 14 „За“  точка седма се приема.  
 

Р Е Ш Е Н И Е №  431 

 
  Относно: Одобряване на План-сметка и определяне на размера на таксата за битови 

отпадъци за 2023 година 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

225/29.12.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21 ал.1 т.7 от ЗМСМА, чл.66, ал.3, т.2 от ЗМДТ  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Утвърждава план-сметка за приходите и разходите за събиране и извозване, 

третиране на битовите отпадъци и поддържане чистотата на местата за обществено 

ползване в община Рудозем за 2023 г., съгласно приложението, което е неразделна част от 

настоящото решение. 

 

2. Определя промил за облагане на физически и юридически лица за 2023 г., 

съгласно приложението, което е неразделна част от настоящото решение. 

 

 

По осма точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „ Осма точка, колеги, разглеждаме  - Приeмане на Наредба за 

изменение и допълнение на Наредба за определяне и администриране на местните такси  

Самата докладна отново е разглеждана в Комисия по „Бюджет и финанси“. С 

положително становище. Нямаме отбелязани въпроси към докладната. Ще имаме ли сега, 

колеги? Не виждам. Преминаваме в режим на поименно гласуване с така направените  

проектопредложения по точка осма да станат решения: 

 

 

 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13 

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

   Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! С 14 „За“ точка осма се приема. 

 
Р Е Ш Е Н И Е №  432 

 
Относно: Приeмане на Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на територията на 

община Рудозем. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

226/29.12.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21, ал. 1, т. 7 и ал. 2 от ЗМСМА,   чл. 9  от ЗМДТ, във 

връзка с чл. 76, ал. 3 и чл. 79 от АПК 

След проведено поименно гласуване 

 

 

РЕШИ: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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     Общински съвет - Рудозем приема Наредба за изменение и допълнение на Наредба за 

определяне и администриране на местните такси и цени на услуги на територията на 

община Рудозем, както следва: 

 

      § 1. В Глава втора – „Местни такси ”  Раздел І – Такса битови отпадъци се 

изменят следните текстове: 

 

       Чл. 19 (1) Общинският съвет утвърждава план-сметка за приходите и разходите за 

събиране и извозване, обезвреждане на битовите отпадъци, както и поддържането на 

чистотата на териториите за обществено ползване в община Рудозем. 

            С решение № 431/30.12.2022 г. за 2023 г. е утвърдена План-сметка и калкулация за 

разходите, необходими за обезпечаване дейността по събиране и извозване, депониране 

на битовите отпадъци и поддържането на чистотата на териториите за обществено 

ползване, маршрутен график в общ размер 522 540 лв. 

 

 
          § 2. В Чл. 40, т. 1 Цени по категории дървесина се изменят, както следва: 
 

Наименование Мярка Цена - лв. с ДДС 

Дървен материал  Иглолистни Широколистни 

1. Стояща дървесина на корен 

2. Дървесина добита на склад 
 1 2 1 2 

Строителна дървесина      

а) едра / трупи за бичене > 50 см / куб. м 142 180 112 150 

- едра / трупи за бичене от 30 до 49 см / куб. м 135 174 106 144 

- едра / трупи за бичене от 18 до 29 см / куб. м 124 162 94 132 

б) средна / трупи за бичене от 8 до 17см / куб. м 79 120 69 108 

I. Разходи по видове дейности : 522 540 лв. 

   

1. Събиране и извозване на битови отпадъци 163 881 лв. 

2. Обезвреждане на битови отпадъци и поддържане на депо 163 242 лв. 

3. Поддържане на чистотата на териториите за обществено ползване 195 417 лв. 

   

II. Прогнозни приходи от такса битови отпадъци за 2023г. 522 540 лв. 

   

1. Такса битови отпадъци от физически лица 287 397 лв. 

1.1. За събиране и извозване на битови отпадъци 90 135 лв. 

1.2. Обезвреждане на битови отпадъци и поддържане на депо 89 783 лв. 

1.3. Поддържане на чистота на местата за обществено ползване 107 479 лв. 

   

2. Такса битови отпадъци от юридически лица 235 143 лв. 

2.1. За събиране и извозване на битови отпадъци 73 746лв. 

2.2. Обезвреждане на битови отпадъци и поддържане на депо 73 459 лв. 

2.3. Поддържане на чистота на местата за обществено ползване 87 938 лв. 
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в) дребна / литровици, саръци / куб. м 50 90 45 80 

Дърва за горене и вършина   

а) дърва от иглолистни дървесни видове пр.куб.м 11 

б) дърва от широколистни меки дървесни 
видове и акация 

пр.куб.м 11 

в) дърва от широколистни твърди 
дървесни видове 

пр.куб.м 25 

г) вършина пр.куб.м 11 

Добита на склад дървесина   

Дърва за горене:   

а) дърва от иглолистни дървесни видове пр.куб.м 45 

б) дърва от широколистни меки дървесни 
видове и акация 

пр.куб.м 55 

в) дърва от широколистни твърди 
дървесни видове 

пр.куб.м 65 

 

 

 

 

 

 

По девета точка от дневния ред 

 

Д-р Янков: „И последна точка от днешното заседание, колеги. В предишната сесия 

тази точка беше разгледана, гласувана от нас, след което се установява допусната грешка 

и от нас се иска тя да бъде преразгледана с проекторешението – Да отменим решението от 

предишната сесия, с което ние гласувахме тази докладна и отново да гласуваме самата 

точка. Тя е разглеждана в комисия по „Бюджет и финанси“ – положително е становището 

на комисията. Заповядайте, г-н Кмете!“ 

Д-р Пехливанов: „Само искам да поднеса на Общински съвет извинението от името 

на Администрацията. Понякога най-добрите служители се случва да допускат технически 

грешки. В крайна сметка – отговорността е на кмета, за това поднасям своите извинения 

на Общински съвет за това, че е необходимо втори път да гледат нещо, което миналият 

път е станала грешка по вина на Общинска администрация!“ 

Д-р Янков: „Благодаря! Колеги? Не виждам въпроси по докладната. Ще преминем в 

режим на поименно гласуване с така направените три проектопредложения по точка 

девета да станат решения: 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ГЛАСУВАНЕ 

1. Д-Р ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 
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  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 13 

   Гласували: 13 

   За: 13 

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

   Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги! С 14 „За“ точка девета се приема. 

 

Р Е Ш Е Н И Е №  433 

 
Относно: Кандидатстване на Община Рудозем с проектно предложение „Грижа в дома 

в Община Рудозем“ по процедура чрез директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ BG05SFPR002-2.001 "Грижа в дома" по Програма "Развитие на 

човешките ресурси" 2021-2027. 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

227/29.12.2022 г., предложена от кмета на Община Рудозем – д-р Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл. 21 ал.1 т.23 от ЗМСМА  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 
1. Отменя свое Решение № 417 взето на редовно заседание, състояло се на 16.12.2022 

г., Протокол № 47, поради допусната грешка в посочване на наименованието на  

процедурата за безвъзмездна финансова помощ. 

 

2. Дава съгласие община Рудозем да кандидатства с проектно предложение „Грижа в 

дома в Община Рудозем“ по процедура чрез директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ  BG05SFPR002-2.001 „ГРИЖА В ДОМА“ по 

Програма "Развитие на човешките ресурси" 2021-2027. 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

8. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

9. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

10. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

11. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

12. СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ЗА 

13. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ЗА 
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3. Възлага на Кмета на Община Рудозем да изготви и внесе необходимите документи 

за кандидатстване по проектното предложение. 

 

  

След това последно гласуване д-р Янков каза: „Преди да закрия днешното 

заседание, искам да пожелая на всички Ви една здрава и мирна 2023 година. Здраве на Вас 

и Вашите семейства. Поради изчерпване на днешния дневен ред, закривам заседанието!“ 

  

Така приключи последното за 2022 година четиридесет и осмо заседание на 

Общински съвет - Рудозем. 

 

  

 

Председател на Об. С: ............................ 

                                                                                                   /Д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

Техн. секретар: .……………...                                                                                                

                                       /Даниела Хаджиева/ 

 


